
Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum 

vergadering

Onderwerp Portefeuille-

houder

Behandelend 

ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in kwartaal Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

9-1-2018 (95) Motie VVD en CDA over Regionaal 

Werkprogramma Werklocaties

BFL J.Dinnissen In overleg te gaan met de betrokken overheden om te bewerkstelligen dat de nieuwe 

bedrijvigheid die ontstaat door de komst van de RTG in Overbetuwe kan worden 

gefaciliteerd.

Q2 2020 afgehandeld In kwartaal 2 van 2020 wordt de monitoring van het RPW behandeld in de raad. De 

motie wordt gekoppelad aan de behandeling van de monitoring RPW De motie 

18mo003 RPW is afgehandeld in de raad op 9 juni in 20rv000029.

6-2-2018  T21 Duurzame inkoop BFL M. Boessenkool De voorzitter heeft toegezegd dat zo snel mogelijk voor de raad duidelijk gemaakt zal 

worden wanneer de evaluatie van duurzame inkoop richting de raad zal gaan.

Q2 2020 afgehandeld In Q4 dit jaarzijn we hier concreet mee aan de slag gegaan onder andere in 

afstemming met de auditcommissie. Gisteren hebben de PTH (Brigitte Faber) en ik 

de presentatie over duurzaam inkopen aan de raad gegeven. Hiermee kan de 

toezegging ‘T21 worden afgehandeld’.

24-4-2018 Motie over woningbouw Land van Tap BFL M. Nocker De besluitvorming over de toekomstige invulling van het land van Tap op te starten, zowel 

de omwonenden, theater de Kik en het wijkplatform Elst-Zuid serieus in dit proces mee te 

nemen, de raad kader stellend te laten zijn bij de invulling en eerder gedane beloftes mee te 

nemen in het proces.

Q2 2020 afgehandeld middels memo 7 juli 2020 

(20inf00050)

De motie bestaat uit meerdere delen:

• de besluitvorming over de toekomstige invulling van het land van Tap op te 

starten: het project is opgestart. In mei 2018 heeft de raad een informatiememo 

over de aanpak ontvangen (18INF00062).

• zowel de omwonenden, theater de Kik en het wijkplatform Elst-Zuid serieus in dit 

proces mee te nemen: In september 2018 heeft de raad een informatiememo over 

de aanpak van de participatie en communicatie ontvangen (18INF00092). De 

omgeving en andere stakeholders worden betrokken bij het opstellen van de 

Ontwikkelvisie voor het Land van Tap.

• de raad kader stellend te laten zijn bij de invulling: in 2020 zal een Ontwikkelvisie 

voor het Land van Tap ter besluitvorming aan de raad voorgelegd worden.

• en eerder gedane beloftes mee te nemen in het proces: deze zijn niet bekend.

In januari zal aan B&W een informatiememo voor de raad worden voorgelegd met 

daarin een verwijzing naar bovenstaande informatiememo’s en om deze motie als 

afgehandeld te beschouwen. 29/4;  Voor de zomer zal aan B&W een 

informatiememo voor de raad worden voorgelegd met daarin een verwijzing naar 

bovenstaande informatiememo’s en om deze motie als afgehandeld te 

beschouwen. 

3-7-2018 (18-22) Motie M-20 van D66, GL, PvdA en BOB 

over SMART doelstellingen en indicatoren in 

de P&C cyclus.

BFL W. Aarns

1. budget vrij te maken en daarmee in 2019 een training te organiseren voor ambtelijk 

apparaat, college en raad met als doel beter leren om doelen en beleidsindicatoren te

formuleren                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

2. met ingang van 1 januari 2019 (ingaande jaarstukken 2018) consequent waar mogelijk 

beleidsindicatoren (prestaties/resultaten èn indicatoren) en op te nemen in

alle stukken van de P&C cyclus en op te stellen beleidsnota’s en hierop ook consequent te 

rapporteren

3. een ambassadeur of mentor aan te wijzen binnen de ambtelijke organisatie en de 

raad/griffie om te ondersteunen waar nodig om zowel ambtelijke stukken als stukken

van de raad SMART te maken

Q3 2020 Status van deze motie is: ‘in uitvoering’  

D.w.z. voorbereidingen worden getroffen om workshops beleidsindicatoren te 

verzorgen in Q1-2020.

Een extern bureau zal dit voor ons verzorgen. Betreft 2 avonden waarin theorie en 

praktijk bij elkaar worden gebracht.

Hiervoor zullen college- en raadsleden en beleidsmedewerkers worden genodigd. 

Gezamenlijk wordt in twee sessies de materie met elkaar verkend.

Met als doelstelling een effectief en efficiënt gebruik van beleidsindicatoren.  

Hierbij de status van uitvoering motie M-20 (dit is overigens ook zo verwoord in de 

Jaarstukken 2019, bijlage follow-up onderzoeken rekenkamercommissie).

Uitvoering is in ambtelijke voorbereiding; gesprekken zijn gevoerd met een extern 

bureau voor het verzorgen van een training (2 workshops) over dit onderwerp. 

Hiervoor raads- en collegeleden te nodigen en diverse beleidsmedewerkers. 

Planning was er op gericht om deze workshops in maart/april te organiseren. Door 



16-4-2019 Motie over bouwpercelen in buurtschap 

Reeth

BFL M. 

Mur/H.Regnerus

1. te onderzoeken, welke behoefte er op dit moment in het buurtschap Reeth wordt gevoeld 

ten aanzien van het aantal bouwpercelen dat er zou moeten komen, als de aanleg van de 

Railterminal Gelderland doorgaat en aan de hand van de uitkomst van dat onderzoek aan de 

raad een plan voor te leggen op welke wijze, die aanwezige behoefte het best kan worden 

ingevuld (planologisch en financieel); en 

2. indien noodzakelijk, hiervoor medewerking te verzoeken van de Provincie, als 

initiatiefnemer voor de Railterminal Gelderland, om het voor te leggen plan mogelijk te 

maken;

Q3 2021. Deel 2 is uitgevoerd, deel 1 komt straks samen met de aankoopregeling RTG. Het 

antwoord en de aanpak voor twee woningen wordt meegenomen in het 

raadsvoorstel voor de zogenaamde aankoopregeling voor de RTG. Dit is besproken 

in de politieke avond van 23 juni 2020 en zal nogmaals in een politieke avond 

worden besproken. 

Het College heeft met de Provincie Gelderland gesproken over de mogelijkheid om 

woningen in het buitengebied te compenseren. De Provincie Gelderland kan zich 

vinden in de compensatie van de twee woningen en heeft toegezegd positief te 

willen meedenken over het eventueel toevoegen van nog

enkele woningen in het gebied. Benadrukt is dat deze ontwikkeling moet passen 

binnen het vigerend beleid en de juridisch-planologische kaders die voor dergelijke

ontwikkelingen gelden. Het College hecht er belang aan om met de daadwerkelijke 

realisatie van nieuwe woningen te wachten op zekerheid met betrekking tot het 

onherroepelijk worden van het Inpassingsplan voor de railterminal. Het College 

stelt op dit moment voor om de twee woningen die door de komst van de RTG 

verdwijnen te compenseren. In een later stadium wil het College met Leefbaar 

Reeth in gesprek treden over de eventuele behoefte aan extra woningen in Reeth. 

Op basis hiervan en met oog voor de financiële, planologische en juridische 

randvoorwaarden zal het College uw Raad informeren over het vervolgproces. 

2-7-2019 (19-24) Motie M-10 van GL, PvdA, CU, D66 en 

VVD over evaluatie bomenbeleid

BFL B. Colen/ W. 

Roelofs

Verzoekt het college:

·         Het gevoerde bomenbeleid te evalueren en nieuwe criteria aan de raad voor te leggen 

om de bomen in Overbetuwe zo optimaal mogelijk te beschermen;

·         De evaluatie en het nieuwe beleid voor 1 juni 2020 aan de raad voor te leggen;

·         Indien nodig ambtelijke capaciteit vrij te maken dan wel in de begroting 2020 middelen 

op te nemen om de evaluatie, het opstellen van nieuw beleid en het aangepaste 

bomenbeleid uit te voeren.

Q3 2020 afgehandeld middels memo 18 

augustus 2020 

(20int03589)

GroenLinks:evaluatie en nieuw bomenbeleid: we hebben nog niks gezien  11/6 Het 

plan is klaar en op korte termijn wordt de raad geïnformeerd. 

7-7-2020 motie GL en PvdA Dierenwelzijn BFL L. vd Woude Verzoekt het college:

1. Uiterlijk 1 oktober 2020 een discussiepaper over dierenwelzijn op te stellen. 

Q1 2021 de behandelend ambtenaar heeft contact gehad met dhr. Mulder en mevr. 

Bruinsma en het volgende is afgesproken: Het streven is dat in oktober of begin 

november een eerste opzet in korte zinnen / steekwoorden naar u toekomt, 

waarna de opzet met dhr. Mulder en mevr. Bruinsma besproken wordt. Er is dan 

voldoende tijd om de discussiepaper in te brengen uiterlijk op 1 maart 2021. In 

ieder geval zal de discussiepaper bevatten: wat is de wettelijke taak van de 

gemeente, wat doen we nu (meer) en waar lopen we tegenaan / waar is behoefte 

aan.

Als u onderwerpen hebt die u graag in de discussiepaper terug ziet komen, dan 

verneem ik dat graag.


